
Zápis z porady vedení konané dne 12. 10. 2015 

Přítomni: Šrubařová, Malinka, Regner, Matyska, Bartošek, Kohoutková, Křenek, Vičar, 

Novotná Buršíková 

Omluveni: Dostál, Rebok 

1. Informace od ředitele 

 2. 11. proběhne kolegium ředitele věnované personálním záležitostem. 

 Dnes odpoledne proběhne první schůzka s vizionáři, jejímž smyslem je zatažení osob, 

které jsou na úrovni vizionářů, do přímé osobní odpovědnosti za rozvoj ústavu. 

Prezentovat budou primárně lidé mimo kolegium.  

 V úterý bude mít ředitel další tři schůzky s děkany fakult.  

Minulý týden proběhla krátká schůzka pracovní skupiny na CESNETu, která se věnuje 

minimalizaci negativních dopadů na rozhodnutí CESNETu (vyvolané existujícími či 

očekávanými požadavky poskytovatelů financí), že kumulované úvazky u všech 

zaměstnavatelů u jedné osoby nesmí překročit hodnotu 48 hodin týdně (1,2 úvazku). 

Pouze mechanické pokrácení u lidí, kteří tuto hranici překračují (zpravidla do 1,5 

úvazku) způsobí viditelný propad celkového ročního příjmu. CESNET je připraven 

kompenzovat snížení určitým nárůstem přepočteného průměrného výdělku, ale bez 

odpovídající reakce na straně druhého zaměstnavatele nemůže garantovat udržení 

stávající hladiny příjmů. Diskutované varianty, včetně snížení úvazku na MU a 

zvýšení průměrného příjmu, mají problematický dopad a nemusí být na MU 

akceptovatelné. Diskuse se zástupci sdružení CESNET na toto téma bude pokračovat.   

 

2. Kontrola úkolů  

 Projekt West Life – ředitel se vyjádří k návrhu nastavení mezd na projektu (připravili 

Křenek s Malinkou). (kontrola 19. 10.) 

 Kohoutková informovala, že CRP na ekonomické systémy se zúčastní všechny vysoké 

školy v ČR, koordinátorem sekce spolupráce s Magionem je Kohoutková. Proběhl 

sběr podkladů, je navržen rozpočet a je vysoká pravděpodobnost schválení. Formuláře 

se mají uzavírat tento týden.  

 Malinka – přístupové údaje pro vstup na sál – došlo ke konečné dohodě, finální znění 

bude vtěleno do směrnice o sálech jako příloha. Malinka se sejde s Rusňákem, zašlou 

finální verzi směrnice. (kontrola 19. 10.) 

 Interakce ústavu s CESNETem – je důležité vědět, kdo od nás a jakou formou 

spolupracuje s CESNETem (minimalizace komunikačního šumu mezi plány sdružení 

a MU), souvisí rovněž s nadúvazky na CESNETu. Cílem je rovněž systémovější 

využití synergií mezi sdružením a ÚVT MU (.Ředitel považuje v této souvislosti za 

důležité mít představu o tom, které činnosti by mohl ve prospěch MU (a dalších 

vysokých škol) realizovat CESNET (a univerzita by mohla ušetřit na některých 

nákladech, resp., zaměřit síly na aktuálně podfinancované oblasti). Bartošek zmínil 

možnost pravidelného oficiálního kontaktu (např. pozvat oficiálního zástupce 

CESNETu na schůzku s rozšířeným vedením ústavu, zahrnujícím i vedoucí oddělení a 



další klíčové osoby).  Na základě proběhlé diskuse Malinka přesněji zformuluje zadání 

a očekávání. (kontrola 26. 10.)  

 Texty ke strategii na základě jednání na výjezdním zasedání musí být hotové do 

26. 10. Vstupy od divizních potřebuje ředitel do konce stávajícího týdne, aby to do 26. 

stihl zpracovat. Potřebujeme novou verzi původního 6stránkového (aktuálně 7 stran, 

po vyčlenění e-learningu a podpory výuky do samostatného bodu) textu pro 

prorektora. Vedle toho podrobnější text, navázaný i na finanční požadavky. 

 Nastavení nové bezpečností politiky – proběhne koncem listopadu, kontrola začátkem 

prosince. Malinka upozornil, že je nutné nastavení ještě konzultovat s DVUI. 

 Tajemnice dodala aktuální zůstatky, okomentovala, vyjasnily se některé položky 

s divizními. Během tohoto týdne se musí dojasnit úložiště a clustery (odpovídá 

Malinka ve spolupráci s Křenkem).  

 Výroční zpráva – chybějící podklady poslat Vičarovi co rychleji. 

 

3. Různé 

 Služební telefony: v souvislosti s výběrem a nástupem nového operátora proběhla 

krátká diskuse o přidělování mobilních telefonů. Ty jsou určeny výhradně pro 

pracovní účely (žádost o přidělení telefonu a/nebo SIM karty musí být jasně 

zdůvodněna pracovní potřebou a dosažitelností). Telefony (SIM karty) je možné 

využívat i pro soukromé účely, je preferován konkrétní výběr volaných čísel (INET 

umožňuje nastavit trvale i konkrétní telefonní čísla jako soukromá) před nastavením 

příliš vysokého paušálu pro soukromé (zaměstnancem placené) hovory. Obecně 

kolegium souhlasí se zdůvodněným rozšířením počtu vydaných SIM karet i telefonů. 

 Divizní zkontrolují čerpání na zakázkách, nezbytné věci by se neměly již dále 

odkládat. Aktuální přehledy čerpání dodá členům kolegia tajemnice.  

 Proběhly schůzky (Čeleda, Rebok, Čermák a ředitel a samostatně širší vedení DIS) 

o možných cestách zapojení ústavu do spolupráce s ÚZIS, výsledky ředitel zpracuje a 

pošle doc. Duškovi. 

 Vývojáři IS MU začali pracovat na využití sharepointu pro Úřadovnu, s lidmi 

starajícími se o sharepoint příliš nekomunikují a hrozí zbytečné alternativní nastavení 

(dvoukolejnost konfigurace sharepointu, která může negativně ovlivnit i dosavadní 

uživatele). Malinka se s pokusí o schůzku a domluvu, v případě problémů bude 

eskalovat.  

 Spolupráce s Teiresiás probíhá velmi uspokojivě, lze použít i do PR. 

 Malinka prosí o přehodnocení obsazeností velkých kanceláří v 1. patře, 

studenti/dohodáři se nemají kam posadit. Ředitel projde patro společně s Rebokem, 

pak bude následovat diskuse o alternativách k současnému stavu (primárně Rebok, 

Malinka, ředitel).  

 Divizní neočekávají snížení výkonnostních příplatků, ředitel je ochoten o navýšení 

uvažovat jen ve výjimečných a podložených případech. Termín dodání do 15. 10., 

následně bude řešeno plošně opatřením ředitele.  

 Začala inventarizace majetku, tajemnice prosí o vstřícnost vůči osobám, které ji 

provádějí.  



 Zmíněny případy pomalé reakce na dotaz přes RT. Vzhledem k významu helpdesku a 

přesměrování všech dotazů přes něj se ředitel domnívá, že reakce „od člověka“ musí 

přijít do příštího pracovního dne. Na lístky musí dozírat osoba, která umí zhodnotit 

osobu tazatele a důležitost dotazu. Navrhuje větší zapojení proaktivní podpory. 

Křenek a Regner zajistí, v případě nečekaných problémů vrátí k diskusi na kolegium. 

 Následně proběhla diskuse o použití ihelp-u a RT. Závěr: primárním systémem je RT, 

přes ihelp by měly být směřovány pouze dotazy, kde obsah vyžaduje vyšší úroveň 

důvěrnosti, než jakou běžně zajišťuje aktuální konfigurace RT systému. Primárně se 

jedná o záležitosti související s personalistikou a ekonomikou. Do INETu bude třeba 

přidat přímé rozhraní na RT a jasně vyspecifikovat, kdy (pouze) mají uživatelé použít 

iHelp – odpovědnost Křenková a Pidanýová. Společně s Regnerem a Vičarem připraví 

texty a způsob informování uživatelů (kontrola 2. 11.)  

 Lidé z ústavu teoretické fyziky a astrofyziky s námi chtějí podávat projekt GAMU 

(Martin Kuba).  

 Křenek informoval o schůzce s VŠB, příprava projektu CRP na e-learning spěje 

k dohodě. Byly redukovány (vypuštěny) některé příliš náročné aktivity, autorizační 

mechanismus nebude nasazen plošně, ale jen jako pilotní. Koordinátor projektu by 

vítal zapojit do projektu CESNET formou subdodávky (zejména v oblasti autorizace). 

 Malinka informoval, že při plánování nákupu tiskáren zjistili nízkou míru využití 

některých stávajících tiskáren na fakultách; kdy se ale návrhy na vypuštění těchto 

tiskáren nesetkávají na fakultách s pochopením. Bude třeba zvážit vhodné motivační 

mechanismy, aby tiskárny byly více využívány a sdílený. Součást práce na SafeQ, 

odpovídá Malinka. 

 Regner – má proběhnout setkání s LVT, divizní navrhnou body do programu (kontrola 

19. 10.).  

 

 

 

 

 

 

Zapsala:                                         Schválil: 

Martina Novotná Buršíková                            Luděk Matyska 

        ředitel ÚVT MU 


